
Zápis z 4. zasedání Zastupitelstva obce Suchonice,
konaného dne 18. ledna 2023

Přítomni: Ing. Jitka Dopitová, Ing. Petr Dvořák, Ing. Pavla Přidalová, Ing. Tomáš Hluší, Jitka Růžičková,
Filip Velen, Tomáš Horák

Hosté: , , ,

l) Zahájení a schválení programu zasedání ,
Zasedání zastupitelstva obce Suchonice bylo zahájeno v 18 hodin starostkou obce Ing. Jitkou Dopitovou.
Starostka konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno a informace o konání zasedání byla podle § 93 odst. l
zákona o obcích zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu Suchonice a současně i na elektronické úřední
desce. Starostka dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha l) konstatovala, že je
přítomno 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je
usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).

Starostka určila ověřovatele zápisu: Jitka Růžičková, Filip Velen
Provedením zápisu pověřila paní Ing. Michaela Hluší.
Následně seznámila přítomné s navrženým programem.

Navržený program:
l) Zahájení a schválení programu
2) Kontrola usnesení z minulého zasedání
3) Hospodaření obce k 31. 12. 2022
4) Rozpočtové opatření č. 1/2023
S) Žádosti o dotace 2023
6) Poplatky za pronájem sokolovny
7) Dodatek ke smlouvě se svozovou firmou Marius Pedersen
8) Projednání změny banky spravující účet obce
9) Členství ve Sdružení místních samospráv
10) Zpráva z valné hromady Mikroregionu Království
11) Cenové nabídky na kácení dřevin v ,,Hruškové aleji"
12) Různé

a) odprodej betonových zábran
b) prodej dřeva z lesíku - samotěžba

Starostka doplnila program o následující body:
c) povodňová komise
d) přestupková komise, a nebo smlouva s magistrátem
e) nabídka software Codexis
f) provozní kontroly a údržby hřišt'
g) pojištění odpovědnosti zastupitelů

13) Diskuze a závěr

Starostka se zeptala se zastupitelů, zda chce někdo navržený program doplnit nebo pozměnit. Ing. Tomáš
Hluší navrhl, že by bylo vhodné, pro větší transparentnost, psát do zápisu jmenovitě, kdo ze zastupitelů
hlasoval PRO a kdo PROTI usnesení. Tomáš Horák se zeptal, zda Se to doposud dělalo, Ing. Tomáš Hluší
odpověděl, že nedělalo. Starostka řekla, že prověří, jestli to je možné a dala hlasovat o následujícím usnesení.



Ing. Pavla Přidalová uvedla,
tohle tvrzení vznesl dotaz na
na zákon o obcích.

že se toto doporučuje z důvodu větší transparentnosti hlasování. Petr Dvořák na
jaké doporučení se Pavla Přidalová odkazuje, odpověď' Pavly Přidalové byla že

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice souhlasí s tím, že starostku do příštího zasedání Zastupitelstva
obce Suchonice zjistí, zdaje do zápisu možnojmenovitěpsát kdo hlasuje pro a kdo proti usnesení a na příštím
zasedání Zastupitelstva obce Suchonice seznámí zastupitele s tím, zda to je možné.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. l bylo přijato.

Dále navrhla další usnesení:

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje program 4. zasedání Zastupitelstva obce Suchonice.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 2 bylo přijato.

2) Kontrola usnesení z minulého zasedání
S kontrolou usnesení seznámil přítomné předseda kontrolního výboru Ing. Tomáš Hluší. Starostka se zeptala,
zda se chce někdo ke kontrole usnesení vyjádřit. Nikdo se nevyjádřil, starostka dala hlasovat o návrhu
usnesení.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje zápis kontrolního výboru o provedené kontrole
usnesení z 3. zasedání zastupitelstva obce, které se konalo 14. 12. 2022.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 3 bylo přijato.

3) Zpráva o hospodaření obce Suchonice k 31. 12. 2022
Se zprávou o hospodaření seznámila přítomné Ing. Michaela Hluší. Stavy na bankovních účtech
k 31. 12. 2022 - účet České spořitelny 1.581.538,06 KČ, účet u ČNB 2.340.858,78 Kč, termínovaný účet u ČS
6.000.000,- KČ. Celkem tedy 9.922.396,84 KČ. Stav v pokladně 6.815,- KČ. Starostka se zeptala, zda se chce
někdo z přítomných k přednesené zprávě vyjádřit a dala hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje zprávu o hospodaření obce Suchonice
k 31. 12. 2022.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 4 bylo přijato.

4) Rozpočtové opatření Č. 1/2023
S rozpočtovým opatřením č. 1/2023 seznámila přítomné Ing. Michaela Hluší. Starostka se zeptala, zda se
k tomuto rozpočtovému opatření chce někdo vyjádřit. Nikdo se nevyjádřil, starostka dala hlasovat o návrhu
usnesení.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2023.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O ZdrŽeli se: O
Usnesení č. 5 bylo přijato.



Žádosti o dotace 2023

Na pracovní schůzce dne 11. 1. 2023 zastupitelé probrali možnosti využití dotací v roce 2023 a vzájemně se
dohodli na využiti těchto dotací:
1. Dotace Olomouckého kraje, Dotační program 13_02 program na podporu JSDH 2023, dotace

č. 13 02 1 dotace na pořízení, technické zhodnocení a opravu požární techniky, nákup věcného vybaveni
a zajištění akceschopnosti JSDH Olomouckého kraje 2023 (příjem žádostí 16. l. - 10. 2. 2023), (zásahové
obleky)

2. Dotace Ministerstva zemědělství: poskytování dotací v programu 129 660 Údržba a obnova
kulturních a venkovských prvků (příjem žádostí l. 2. - 22 - 2. 2023), (oprava hřbitovní zdi)

3. Dotace Olomouckého kraje, Dotace 01 _01 01 _Podpora budování a obnovy infrastruktury obce
(příjem žádostí 23. l. - 6. 2. 2023), (oprava hřbitovní zdi) Kombinace s dotací v bodu 2.

4. Dotace Olomouckého kraje, Dotace 01_01_03_ Podpora přípravy projektové dokumentace
(příjem žádostí 23. l. - 6. 2. 2023), (síudie proveditelnosti kunalizace nebo vodovod)

5. 25. výzva Ministerstva životního prostředí ,, Program Životní prostředí 2012 - 2027" opatření 1.4.4.
(B) Průzkum, posílení a budování zdrojů pitné vody (příjem žádosti 9. 11. 2022 - 15. 2. 2023),
(projektová dokumentace, hydrogeologický průzkum).

6. Dotace Olomouckého kraje, 05_03_ Program na podporu investičních projektů v oblasti kultury
v Olomouckém kraji (knihovna).

Starostka se zeptala, zda má někdo nějakou připomínku či doplnění k těmto dotačním titulům a dala hlasovat
o návrhu usnesení.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje záměr podat žádosti o výše zmíněné dotace
a pověřuje starostku podáním žádostí o tyto dotace.

Jitka Růžičková se zeptala, v jaké výši se bude o dotace žádat. Ing. Pavla Přidalová navrhla hlasovat o každé
dotaci jednotlivě, aby tam byly uvedeny přímo částky, aby při nejasnostech nebyl problém s celým usnesením.
Starostka tedy řekla, že se probere každý dotační titul a bude se hlasovat o každém dotačním titulu zvlášť.

1. Dotace Olomouckého kraje, Dotační program 13_02 program na podporu JSDH 2023, dotace
č. 13 02_ l dotace na pořízeni, technické zhodnocení a opravu požární techniky, nákup věcného vybavení
a zajištěni akceschopnosti JSDH Olomouckého kraje 2023 (příjem žádosti 16. l. - 10. 2. 2023)

Hasiči si vybrali zásahové obleky, dotace je do výše 35.000,- KČ. Paní Růžičková jen poznamenala, že
málokdy se dostane dotace v 100 % výši, v případě že bude vyhověno žádosti o dotaci částečně a bude
velká spoluúčast obce je dobré zvážit, zda dotaci přijmout a zásahové obleky pořídit. Starostka dala
hlasovat o návrhu usnesení:

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje podánížádosti o dotaci - Dotace Olomouckého
kraje, Dotační program 13_02 program na podporu JSDH 2023, dotáče č. 13_02_l doíace na pořízenĹ
technické zhodnocení a opravu požární techniky, nákup věcného vybavení a zajištění akceschopnosti
JSDH Olomouckého kraje 2023. Žádost bude podána v době od /6. l. do 10.2. 2023. Bude se žádat ve
výši do 35 tisíc korun.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 6 bylo přijato



2. Dotace Ministerstva zemědělství: poskytování dotací v programu 129 660 Údržba a obno
kulturních a venkovských prvků (l. 2. - 22 - 2. 2023) (oprava hřbitovní zdi)

Paní Růžičková se zeptala, kolik by měla stát oprava portálu, aby zastupitelé věděli, kolik bude obec
doplácet. Aktuální cenová nabídka není zpracována, je k dispozici cenová nabídka vypracovaná v létě
2022. Cena za opravu portálu na hřbitově se pohybuje do 500.000,- Kč.

Návrh usnesení.' Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje podání žádosti o dotaci Ministerstva
zemědělství - dotační program /29 660 Údržba a obnova kulturních a venkovslých prvků Žádost bude
podána v době od l. 2. - 22. 2. 2023. Dotace bude použita na opravu vstupního portálu. Bude se žádat
o dotaci ve výši 300.000,- KČ, cožje 70 % investice, která bude přibližně 500. 000,- KČ.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 7 bylo přijato

3. Dotace Olomouckého kraje, Dotace 01 _01 01 Podpora budování a obnovy infrastruktury obce
(23. 1. - 6. 2. 2023), (oprava hřbitovní zdi). Kombinace s dotací 2.

Ing. Pavla Přidalová se zeptala, jaká je maximální částka dotace. Ing. Petr Dvořák řekl, že 600.000,- KČ,
což je 50 % investice.

Návrh usneseni': Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje podání žádosíi o dotaci Olomouckého kraje,
dotačníprogram 01 01 0/ Podpora budování a obnovy infras/ruk/ury obce. Žádost bude podána v době
od 23. l. 2023 - 6. 2. 2023. Dotace bude použita na oprava hřbitovní zdi. Bude se žádat o dotaci ve výši
600. 000,- KČ, cožje 50 % investičního záměru ve výši 1.200. 000,- KČ.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 8 bylo přijato.

4. Dotace Olomouckého kraje, Dotace 01 01_03_ Podpora přípravy projektové dokumentace
(23. l. - 6. 2. 2023), (studie proveditelnosti kanalizace nebo vodovod).

Starostka sdělila, že prozatím nejsou vypracované cenové nabídky. Starostka by chtěla požádat
o maximální částku, Ing. Pavla Přidalová se zeptala, zda se bude žádat o studii proveditelnosti i na
vodovod i na kanalizaci. Starostka řekla, že záleží na ceně těchto studií. Paní Růžičková se zeptala, v čem
bude spočívat studie proveditelnosti, jaké jsou varianty. Starostka odpověděla, že je reálná varianta
vlastního vrtu, v hájku za chmelnicí, kdy jí bylo na obecním řadě v Tršicích prozatím ústně sděleno, že
již není reálné napojit se na Tršický vodovod z důvodu kapacity. Projektant by udělal návrh, jak by
vypadala proveditelnost. Ing. Přidalová navrhla, zda by nebylo dobré obnovit jednání s obcí Čelechovice
a případně uvažovat i o variantě napojení na jejich vodovod. Petr Dvořák k variantě vodovodu
z Celechovic vyslovil názor, že takto dlouhá trasa by mohla mít vliv na kvalitativní znaky vody, protože
v potrubí by bylo větší množství vody, které by se nemuselo spotřebovat v potřebném čase. Dále Pavla
Přidalová navrhla, že si myslí, že je potřeba si určit, kolik variant řešeni se ve studii proveditelnosti nechá
vypracovat, že na tom pak závisí cena této studie. Zastupitelé se dohodli, že studie na vodovod se nechá
vypracovat ve dvou variantách, studie na kanalizaci ve třech variantách.

Návrh usnesení: Zaslupi/elslvo obce Suchonice schvaluje podání žádosti o dotaci Olomouckého kraje,
Dotace 01 01 03_Podpora přípravy projekíové dokumentace. Žádost bude podána v době od
23. l. - 6. 2. 202. Dotace bude použita na studiiproveditelnosti vodoVodu ve dvou variantách a kunalizace
ve třech variantách. Bude se žádat o dotaci ve výši 300. 000,- KČ (dotace 40 %, 60 %je spoluúčast obce).
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 9 bylo přijato



. 25. výzva Ministerstva životního prostředí ,, Program Životní prostředí 2012 - 2027" opatření 1.4.4.(B) Průzkum, posílení a budování zdrojů pitné vody (9. 11. 2022 - 15. 2. 2023)

Starostka řekla, že by o dotaci nežádala, že volala na ministerstvo a bylo jí řečeno, že dotace je vyčerpaná.
Dotace by měla být v roce 2023 znovu vyhlášená. Zastupitelé se dohodli, že tento dotační titul se bude
sledovat, jakmile bude znovu vyhlášená, bude se z tohoto titulu žádat.

6. Dotace Olomouckého kraje, 05_03 Program na podporu investičních projektů v oblasti kultury
v Olomouckém kraji ( knihovna).

Jitka Růžičková jen zmínila, že z tohoto dotačního titulu se bude žádat poprvé, že je ale potřeba zjistit,
zda když požádáme o 35.000,- KČ a investice by stála více, zda je to stále bez spoluúčasti obce. Starostka
dala hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení." Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje podání žádosti o dotaci Olomouckého kraje,
Dotace 05_03_Program na podporu investičních projektů v oblasti kultury v Olomouckém kraji. Dotace
bude použita na nákup vybavení knihovny. Bude se žádat o dotaci ve výši 35. 000 KČ.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 10 bylo přijato.

6) Poplatky za pronájem sokolovny
Dle dohody z 2. zasedání zastupitelstva obce Suchonice byl prováděn záznam spotřeby energií během akcí na
sokolovně. Z těchto záznamů vypracoval místostarosta Ing. Petr Dvořák propočet výdajů s nájmem spojených.
Starostka předala slovo Ing. Petru Dvořákovi, který přítomné seznámil s výsledky.
Orientační výsledky: - spotřeba na týdenní temperaci - 2 kubíky plynu, 2 kWh elektřiny

- v době mrazů na týdenní temperaci - 17 kubíků plynu, 2 kWh elektřiny
- spotřeba za 4 denní akci - 19 kubíků plynu, 43 kWh elektřiny
- spotřeba za 2 denní akci - 10 kubíků plynu, 12 kWh elektřiny

Ing. Petr Dvořák navrhl k paušální částce 500,- KČ za pronájem sokolovny (což je částka, která pokryje
provozní náklady na správu sokolovny, úklidové prostředky) připočíst částku za spotřebovaný plyn a elektriku
v částce 20,- Kč/m3 (kubík plynu), 5,50 KČ za kWh elektřiny. Vychází z cen roku 2020 - 2021.

Ing. Tomáš Hluší navrhl zvýšit paušální částku na 1.000,- KČ, aby se pokryly částečně výdaje za spotřebované
energie a nemusel se dělat odečet plynoměru a elektroměru při každém pronájmu akce.
Tomáš Horák navrhl pronajmout občas sokolovnu někomu s výdělkem, aby to pro místní lidi bylo levnější.
Navrhl například pouze pro dětské oslavy. Starostka se zeptala, z jakého důvodu dřívější zastupitelstvo zrušilo
konání akcí pro obyvatele, kteří nežijí v obci Suchonice. Ing. Pavla Přidalová řekla, že to bylo z toho důvodu,
že nemístním obyvatelům je jedno, jak se chovají k cizímu majetku, dělali hluk, nebrali na nic ohledy. Paní
Růžičková se zeptala Tomáše Horáka, za kolik by chtěl pronajmout sokolovnu na dětskou oslavu tak, aby pak
mohli mít místní občané levnější pronájem, že za částku 5.000,- KČ si v Suchonicích sokolovnu pro dětskou
oslavu nikdo nepronajme a o nižší částce nemá smysl jednat. Zastupitelé se dohodli, že by nechali sokolovnu
k pronájmu pouze místních obyvatelům. Starostka dala hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení: Zas/upi/eisWo obce Suchonice schvaluje poplaiek za pronájem sokolovny na víkendové akce
je 500 KČ + spotřeba energií. Pro naslávaiicí období od l. 2. 2023 je stanovena cena za kubík plynu 20,- KČ
a za kWh elektřiny 5,50 KČ.
Výsledek hlasování: Pro: 4 Proti: 2 Zdrželi se: 1
Usnesení č. 11 bylo přijalo.



Ing. Tomáš Hluší navrhl hlasovat i
o návrhu usneseni.

Návrh usnesení: Zas/upi/elstvo obce
ve výši 1.000,- kč.
Výsledek hlasování: Pro:
Usnesení nebylo přijato.

o variantě paušálni částky ve výši 1.000,- KČ. Starostka dala hlaso

Suchonice schvaluje poplatek za pronájem sokolovny paušální částkou

3 Proti: O Zdrželi se: 4

Následovala diskuze ohledně pronájmu sokolovny na pravidelné aktivity jeden den v týdnu. Jedná se
především o pronájem sokolovny na cvičení jógy (maminky se v sokolovně prozatím nesetkávají). Ing. Petr
Dvořák řekl, že cena energií je přibližně 100,- KČ za tu jógu. Starostka otevřela diskuzi. Sama navrhla energie
uhradit. Paní Růžičková navrhla ponechat tento pronájem bez poplatků. Jedná se zatím o jedinou aktivitu,
která takto v sokolovně je. Tomáš Horák řekl, že to je podobné, jako když si myslivci udělají v sokolovně
schůzi, pronájem nehradí, ale za to udělají pro obec akci pro děti. Starostka navrhla, že by ponechala pronájem
sokolovny na jógu bez poplatku s tím, že by se lidé, kteří tam chodí, účastnili organizace,nějaké obecní akce.
Ing. Petr Dvořák řekl, že by se spíš jednalo o zastřešení obecní akce. Ing. Pavla Přidalová řekla, že s tím
nesouhlasí, že většina lidí, kteří tam chodí pro obec vždy ochotně pracovala a že by nepodmiňovala sokolovnu
bez poplatku s tím, že by pak byli povinni pro obec pořádat akci. Paní řekla, že nemůže mluvit za
ty, kteří nejsou přítomni na zastupitelstvu a rozhodovat o nich, zda by na takových akcích vypomáhali. Paní

řekla, že když ji z obce někdo požádá o pomoc, že vždy ráda pomůže, ale aby to bylo za to,
že neplatí poplatky za sokolovnu, tak to že jí přijde zvláštní. Ing. Petr Dvořák znovu zopakoval, že se nejedná
o pomoc, ale o zastřešení celé akce. Načež mu bylo oponováno, že těžko by fýzická osoba zastřešovala obecní
akci. Ing. Petr Dvořák upřesnil, že se špatně vyjádřil, že se nejedná o zastřešeni akce, ale jde o to, ujmout se
organizace akce. Jitka Růžičková a Ing. Pavla Přidalové s tímto opět nesouhlasily. Tomáš Horák řekl, že
myslivci dělají takovou akci pro obec, že hasiči dříve museli dělat všechno, betonovali kanály, ořezávali
stromy a najednou není možné požádat někoho o pomoc. Jitka Růžičková oponovala, že betonování bylo
hasičům nabídnuto za peníze, a že činnost hasičů není úplně vhodné srovnávat s tím, že někdo žádá o pomoc
občany s organizací obecní akce za to, že nebude hradit poplatky za sokolovnu. Filip Velen podotkl, že taky
záleží na tom, kolik lidí na obecní akce přijde, že se pořádalo rozsvícení vánočního stromu a moc lidí nepřišlo.
Starostka znovu zdůraznila, že se hlavně chtěla domluvit s účastníky cvičení jógy, zda se na ně může obrátit
s žádostí o pomoc, když to bude potřeba, takto se zeptala přítomných zástupců jógy, paní a paní

, což jí bylo nezávazně potvrzeno. Starostka následně ukončila diskuzi k tomuto bodu a dala
hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usneseni: Zaslupi/elstvo obce schvaluje krátkodobý pronájem sokolovny bez poplatku.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 12 bylo přijato.

7) Dodatek ke smlouvě se svozovou firmou Marius Pedersen
Na obecní úřad dorazil dodatek Marius Pedersen s navýšením ceny za svoz a likvidaci odpadů, navýšení
odpovídá inflaci. Starostka navrhla dodatek ke smlouvě schválit s tím, že by se v průběhu roku poptaly ceny
u jiných svozových společností. Jitka Růžičková řekla, že ne všechny svozové firmy by do Suchonic zajížděly,
že také souhlasí s podpisem dodatku. Starostka tedy uzavřela diskuzi a nechala hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení.' Zasíupitelstvo obce Suchonice schvaluje dodatek ke smlouvě se svozovou ./írmou Marius
Pedersen a pověřuje starostku podpisem tohoto dodatku.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 13 bylo přijato.



Projednání změny banky spravující účet obce
Obecní úřad obdržel nabídku Raiffeisenbank k vedení běžného účtu obce, kde je jak vedení účtu, tak i služby
nabízeny zdarma. České spořitelně se i přes snížení poplatků platí měsíčně přibližně 400 korun. Starostka
navrhla převést účet do Raiffeisenbanky. Starostka se zeptala, zda má někdo nějaké připomínky a dala hlasovat
o návrhu usnesení.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje převedení účtu obce do Raiffeisenbank a pověřuje
starostku zřízením tohoto účtu.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 14 bylo přijato

9) Členství ve sdružení místních samospráv

Obec dostala nabídku vstoupit do Sdružení místních samospráv, které mimo jiné nabízí právní, dotační
a odpadovou poradnu za cenu 3.500,- KČ + 2,- Kč/obyvatele za rok. Nabízí také různá školení, Zastupitelé
dostali informace týkající se Sdružení místních samospráv k nahlédnutí. Starostka se zeptala, zda má někdo
nějaký dotaz. Nikdo dotaz neměl a starostka proto nechala hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení.' Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje přistoupení obce do Sdružení místních samospráv
ČR na základě § 46 a § 84 odsí. 2 písm. e zákona o obcích č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů
a ČI. 3 Stanov Sdružení místních samospráv České republiky a ukládá starostce obce vyplnění příslušné
přihlášjg ajejí zaslání spolu s tímto usnesením na adresu sídla Sdružení místních samospráv ČR.
výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 15 bylo přijato

10) Zpráva z valné hromady Mikroregionu Království

. Starostka seznámila přítomné se zprávou o činnosti MK za rok 2022. Pani Jitka Růžičková se ptala, zda budeMikroregion tady v Suchonicich. Starostka odpověděla, že to chce nabídnout, termín ještě není znám. Další
dotazy nebyly, starostka proto nechala hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení." Zastupitelstvo obce Suchonice bere na vědomí zprávu o činnosti MK KrálovstvL
výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 16 bylo přiialo

11) Cenové nabídky na kácení dřevin v ,,HruŠkové aleji"

Na minulém zasedání bylo dohodnuto, že obec nechá vypracovat cenové nabídky na káceni dřevin
v ,,Hruškové aleji". Starostka předala slovo místostarostovi Ing. Petru Dvořákovi. Byly poptány dvě firmy:
Adam Veselský a pan Chrastina. Pan Chrastina se na obec obrátil sám, zda nemá obec zájem využít jeho
služeb, že by měl prostor v prosinci. Byl osloven, zda by mohl práci udělat v lednu. Pan Chrastina o práci
v lednu zájem neměl, přesněji vůbec se neozval. Pan Veselský přijel do obce Suchonice osobně, se starostkou
a místostarostou obhlédli ,,Hruškovou alej" a dal obci nabídku za cehu 85.460,- KČ bez DPH + cena za dopravu
Cena zahrnuje vyřezání náletových dřevin, drcení, mulčování plus doprava. Jedná se o první polovinu
,,Hruškové aleje". Sousední pozemek vlastní Správa pozemkových fondů. Ty místostarosta oslovil, zda by
obci nepřispěli na údržbu zeleně, příspěvky neposkytují, ale jsou ochotni osobně dojet a pozemek od náletů
vyčistit. Naceněny jsou obě části cesty. Ing. Pavla Přidalová upozornila, že jsou tam i nové stromy (hrušky),
starostka řekla, že to s panem Veselským osobně prošla, že práce bude provedena co nejšetrněji. Obec tedy
má pouze jednu nabídku, další možnost je oslovit někoho dalšího a nebo oslovit někoho brigádně, což nebude
provedeno zase tak odborně. Starostka se zeptala na návrhy zastupitelů. Zastupitelé s e dohodli, že sice je cena
vysoká, ale že by dřeviny a nálety nechali vykácet panem Veselským..Starostka proto dala hlasovat o návrhu
usnesení.



Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje cenovou nabídku pana Adama Veselského za cenu
85. 460,- KČ bez DPHplus doprava za ořez ,,Hruškové aleje " a pověřuje starostku podpisem smlouvy.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 17 bylo přijato.

Pan Veselský taktéž nabídl odfrézování pařezů na hřišti za částku 2.100,- KČ plus DPH plus doprava
Zastupitelé se shodli na tom, že pařezy je potřeba odfřézovat a starostka dala hlasovat o návrhu následujícího
usnesení.

Návrh usneseni": Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje cenovou nabídku pana Adama Veselského na
odfrézování 2 pařezů na hřišti v Suchonicích za cenu 2.100,- KČplus DPHplus doprava 15,- Kčl km.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 18 bylo přijato.

12) Různé
a) odprodej betonových zábran
Jak již bylo řešeno na předchozích zasedání, obec má zájem odprodat betonové zábrany. Proto bylo potřeba
zjistit cenu, za kterou jsou běŽně nabízeny. Ing. Tomáš Hluší zjistil, že nové betonové zábrany stojí přibližně
12.000,- KČ, nový poloviční rozměr zábrany stojí přibližně 5.000,- KČ. Na pracovní schůzce se zastupitelé
dohodli, že obec zkusí nabídnout k prodeji betonové zábrany za pořizovací cenu, což je 2.420,- KČ za kus.
Starostka se zeptala, zda má někdo jiný návrh. Jitka Růžičková navrhla nejdříve vyvěsit na úřední desku, zda
by někdo o zábrany neměl zájem. V případě, že by zájem nebyl, tak by nabídla jinde (inzerce).

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje odprodej betonových zábran za cenu 2. 420,- KČ za
kus. Záměr prodeje bude zveřejněn na stránkúch obce a vyhlášen místním rozhlasem. Pokud se do jednoho
měsíce nepřihlásí žádný zájemce, bude podán inzerát na www.bazos.cz.

Výsledek hlasování: Pro: 7
Usnesení č. 19 bylo přij'ato.

Proti: O Zdrželi se: O

b) prodej dřeva z lesíku - samotěžba
Starostka a místostarosta se sešli s panem Konrádem (který je určený obci Suchonice jako správce lesa)
v lesíku jak je ,,Lesní školka" a ten určil stromy k vykácení. Starostka předala slovo místostarostovi Ing. Petru
Dvořákovi, aby seznámil přítomné s tímto bodem. Pan Konrád označil celkem 25 stromů. Předpokládané
množství dříví 19 kubíků. Byla nařízena těžba. Místostarosta navrhl samotěžbu, kdy na pobídku by se
přihlásili občané Suchonic. Návrh smlouvy poslal zastupitelům na e-mail k předběžnému prostudování
Podmínkou ve smlouvě by bylo, že dřevo neopustí hranice katastru obce Suchonice. Samotěžba by probíhala
na vlastní nebezpečí, musí dodržovat určitě podmínky, ten, kdo těží, nesmí zlikvidovat jiný porost. Cenu za
l m3 navrhl místostarosta za 350,- kč. Zájemci by se přihlašovali do l. 2. 2023. V případě, že by bylo více
zájemců, tak by se losovalo za přítomnosti všech zájemců. Ing. Pavla Přidalová navrhla, aby místostarosta
přečetl návrh smlouvy. Místostarosta řekl, že by již celou smlouvú nečetl, že by ji následně vyvěsil. Starostka
smlouvu přečetla a zeptala se, kdo má ke smlouvě nějaké připomínky. Ing. Pavla Přidalová se zeptala, kdo
bude seznamovat kupující s pracovními postupy a o jaké pracovní postupy se jedná. Aby v případě, že by se
něco stalo, někdo neřekl, že nebyl seznámen s pracovním postupem. Zastupitelé se dohodli na vyškrtnutí
tohoto bodu. Dalším bodem ve smlouvě, na který se ptala Ing. Pavla Přidalová byl bod - Kupující se zavazuje
dát místo do pořádku způsobem dohodnutým, nikoliv však pálením klestí. Starostka sdělila, že lesník pan
Konrád řekl, že doporučuje nechat na místě, nasypat do děr, v žádném případě se nesmí pálit. Ing. Pavla
Přidalová řekla, že by bylo vhodné ve smlouvě upravit jakým způsobem má být klestí uklizeno. Místostarosta
řekl, že nevidí důvod to dávat do smlouvy, že se s kupujícím na místě dohodne a zároveň je tato podmínka
bodem smlouvy. Ing. Přidalová navrhla, že pokud to nebude ve smlouvě, že ústní dohoda se dá lehce popřít.



istostarosta řekl, že se obecně předpokládá znalost lesního zákona. Ing. Pavla Přidalová se zeptala, zda byla
smlouva konzultovaná s právníkem. Že jde o to, že kácení je riziková záležitost a pro případ, že by se něco
stalo, tak je potřeba, aby smlouva byla opravdu dobře sepsaná. Starostka odpověděla, že se smlouva
nekonzultovala. Že po posouzení právníky se smlouva schválí. Do té doby, že by doporučovala dát do lesíku
zákaz vstupu z důvodu bezpečí. Tomáš Horák se zeptal, kolik nás stojí právníci. Starostka řekla, že
3.000,- Kč/hodinu. Ing. Pavla Přidalová poznamenala, že právníci, které obec má, jsou smluvně zavázání řešit
pouze věci, týkající se Bergasta. Nicméně, že se na dnešním zasedání schválilo členství ve Sdružení místních
samospráv, které nabízí zdarma právní poradnu, že by se to dalo zaslat tam. Místostarosta ještě uvedl, že se
těžba může zadat specializované firmě. Jitka Růžičková měla další dotaz, a to ohledně povinnosti kupujícího
zajistit si osobu odborně způsobilou k dané činnosti. Starostka sdělila, že pokud si takovou osobu nezajistí
a něco se stane, je to problém kupujícího. Jitka Růžičková zopakovala, že by smlouvu dala posoudit
právníkům. Zastupitelé se dohodli, že se dá smlouva posoudit právníkům. Ing. Pavla Přidalová ještě podotkla,
že se jí zdá malá Částka za to, že někdo neoprávněně vytěží strom. Starostka apelovala na to, aby se zastupitelé
připravovali a podklady si před zastupitelstvem prostudovali. Ing. Pavla Přidalová řekla, že si smlouvu doma
četl% napsala si připomínky a teď je pouze chtěla řešit. Starostka ukončila diskuzi k tomuto bodu a dala
hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usneseni': Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje zaslání návrhu kupní smlouvy o prodeji dřivíformou
samovýroby na právní posouzení. Jakmile bude Yýpřacované právní posouzení bude řešeno na dalším
zastupitelstvu.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 20 bylo přijato.

c) povodňová komise
Obec obdržela informaci, že je potřeba vZhledem k personálním změnám v obci, abychom poslali nový
seznam povodňové komise. Proto je potřeba sestavit novou povodňovou komisi. Starostka navrhla jako
předsedu povodňové komise starostku, místostarostu Ing. Petra Dvořáka jako tajemníka, Tomáše Horáka,
Michaelu Hluší, Filipa Velena, Janu Lužovou a Ing. Tomáše Hluší jako členy povodňové komise a dala
hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení.' Zaslupilelstvo obce Suchonice schvaluje personální změny v povodňové komisi ve složení."
- Jitka Dopitová, předseda
- Petr Dvořák tajemník
- Michaela Hluší, člen
- Tomáš Horák, člen
- Filip Velen, člen
- Jana Lužová, člen
- Tomáš Hluší člen

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O
Usnesení č. 21 bylo přijato

Zdrželi se: O

V 20: 40 zapisovatelka Ing. Michaela Hluší požádala starostku o odchod ze zasedání na vlastní žádost,
starostka vyhověla žádosti a pověřila zápisem dalších bodů místostarostu Ing. Petra Dvořáka.

d) přestupková komise nebo smlouva s magistrátem
Obecnímu úřadu byl doručen spis s přestupkem spáchaným na katastrálním území obce Suchonice
k projednání přestupkovou komisí, a to z důvodu, že obec Suchonice nemá smlouvu s Magistrátem města
Olomouce na řešeni přestupků. Doposud obecní úřad řešil složením vlastní přestupkové komise. Starostka
sdělila, že předsedou komise by měla být osoba s právním vzdělání,m. Jelikož toto vzdělání nikdo ze členů



zastupitelstva nemá, navrhla starostka zřízení smlouvy s Magistrátem města Olomouce na zajišt'ování šlu
přestupkové komise.

Návrh usnesení." Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje podepsání smlouvy s Magistrátem města. Olomouce
o zastoupení v řešenípřestupků na katastru obce a pověřuje starostku vyřízením a podpisem smlouvy.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 22 bylo přijato

e) nabídka software Codexis
Starostka zastupitelům představila nabídku na sofware Codexis, která byla zastupitelům zaslána emailem.
Software nabízí mimo jiné aktualizované výtažky zákonů a vzory smluv. Cena softwaru společnost nabízí
smlouvy na 3 roky a cena za toto období je 36.000 KČ. Zastupitelé se shodli na to, že cena je příliš vysoká
a obec by neměla pro software dostatečné využití. Starostka ukončila debatu a nechala hlasovat.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Suchonice neschvaluje nákup sQ/i4'aru Codexis.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 23 bylo přijato

D provozní kontroly a údržby hřišt'

Starostka zastupitelům sdělila, že při přebírání archivu narazila na podmínky provozu veřejných hřišt', která
jsou daná dodavateli, a to jsou pravidelné prohlídky jednou měsíčně s pořízením záznamu o kontrole. zároveň
zjistila, že poslední záznamy o kontrole jsou na jaře roku 2021 a od té doby nenalezla žádný záznam. Jitka
Růžičková sdělila, že tyto kontroly doposud prováděl Jaromír Spurný, v případě závady tuto opravil, ovšem
zápisy o tom neprováděl. Evidovány jsou pravidelné roční prohlídky prováděné externím technikem. Starostka
navrhuje oslovit pana Jaromira Spurného, zda bude v těchto prohlídkách pokračovat a nechává o tomto
usnesení hlasovat.

Návrh usnesení Zastupitelstvo obce Suchonice schvaluje provádění kontrol a údržby hřišt; včetně
protokolárních záznamů o provedených činnostech. Staroslce obce ukládá zajištění pověřené osoby pro
Činnost kontrol a údržby hřišt:
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 24 bylo přijato

g) pojištění odpovědnosti zastupitelů

Starostka zastupitelům sdělila, že zastupitelstvo nemá žádné pojištění odpovědnosti zastupitelů a dle
informaci, které získala, v současné době není možné si toto pojištění sjednat coby soukromá osoba. Navrhuje
tedy, aby se toto pojištění bylo sjednáno kolektivně pro všechny zastupitele. Zastupitelé souhlasili
s vypracováním nabídek s tím, že na příštím zastupitelstvu vyberou konkrétní nabídku.

Návrh usnesení Zaslupilelstvo obce Suchonice pověřuje starostku zajištěním cenových nabídek o pojištění
odpovědnosti zastupiíelů. Na příštím zasedání starostka seznámí zaslupil'eĹe s nabídkami.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 25 bylo přijato

h) kácenízapojených porostů v Hruškové aleji

Místostarosta Ing. Petr Dvořák sdělil, protože obec Suchonice je vlastníkem pozemku č. 522 na kterém si
zastupitelstvo odsouhlasilo zhotovitele kácení zapojených porostů, musí zastupitelstvo výslovně souhlasit i se
samotným kácením a následně si jej nechat povolit Jelikož nebyly připomínky, starostka nechala hlasovat.



ávrh usnesení Zastupitelstvo obce Suchonice souhlasí s vykácením zapojených porostů na parcele č. 522
v katastru obce Suchonice.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 26 bylo přijato

Po probrání bodů k usnesení paní Jitka Růžičková vznesla dotaz na povolení ke káceni porostů na pozemku
č. 545/3. Zastupitelům obce byla předložena žádost i vyjádření ke kácení. Dále se paní Růžičková zeptala, zda
2ma měla povoleno pokáceni vzrostlých stromů na tomto pozemku. Místostarosta Ing. Dvořák sdělil, že
Llrlna neměla žádné povoleni ke kácení stromů na tomto pozemku. Ing. Přidalová navrhla, že by bylo dobré
alespoň zdokumentovat stávající stav a nabídla se, že vyfotí zbylé pařezy. Navrhla, aby byl podán podnět na
příslušné správní orgány, zda nedošlo k porušení zákona. Starostka navrhuje konzultaci s právním zástupcem
obce.

Zastupitelstvo obce schvaluje konzultaci s právním zás/upcem obce a postupoval dle návrhu tohoto právního
zástupce.
Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: O Zdrželi se: O
Usnesení č. 27 bylo přijaío

Ing. Tomáš Hluší vznesl dotaz na odstrojení vánočního stromu před budovou obecního úřadu. Tomáš Horák
řekl, že stromek odstrojí a zeptal se, zda mu Tomáš Hluší pomůže, na což dostal odpověď' že ano. Odstrojení
stromu se ujmou Tomáš Hluší a Tomáš Horák.
Starostka seznámila zastupitele s vyjádřením ministerstva životního prostředí na dotaz týkajícího se procesu
EIA.
Dále se zeptala, zda má ještě někdo další dotaz či podnět a jelikož již nikdo další dotaz ani připomínku neměl,
ukončila zasedání.

Konec zasedání 21:30

Přílohy zápisu:
l) Prezenční listina
2) Zveřejněná informace o konání 4. zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích

Zápis byl vyhotoven dne: 24. 1. 2023, doplněn ověřovatelem paní Jitkou Růžičkovou 29. l. 2023.
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Ověřovatelé: Jitka Růžičková " "" Z, g' 30. l- LU
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Starostka:

Filip Velen l ...,.,.,, d,, äo · Ä . aju,

Ing. Jitka Dopitová ....... dne A Nkj E> ...


